
ZAPISNIK

25. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odrZane dana 03. listopada 2019.
godine, u vijednici Opdine Lovran.
Zapodeto u 17,00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, prcdsjednik Opiinskog vijeia, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izwsi
prozivka.
Utvrduje se da je sjcdnici nazoino l3 vijednika i to: Branislav PETKOVIC. SiniSa VILKE. Marina
ISKRA. BoSko MARIJANAC. Elvira JOVIC BAN. Bo2idar SPASOJEVIC. Vania TANCABEL,
Patricia JAKUPEC, Neven MOHOROVICIC, Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene
DUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vijeinika Opiinskog vije6a Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONIC, v.d. prodelnice, Tamara MITTEL, voditeljica Odsjeka za druStvene djelatnosti, Velinka
SUSANJ te gospodin Neven DUSPER, jamost.

Jednoglasno (13 ,,2a") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Marina GRUBESIi, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (13 ,,2a"), su izabrani su Elvira JOVIC BAN i
Patricia JAKUPEC.

Predsjednik Op6inskog vijeia otvorio je

VIJECNI.KA PITANJA

Gospoala JAKUPEC, pozdravljajuii nazodne, postavila je dva pitanja Opiinskom nadelniku. Prvo
pitanje odnosi se na cestu u Lovranskoj Dragi, konkretno njezin nastavak, za5titne ograde uz cestu i
obiljcZavanje sredine ceste.
Drugo pitanje, odnosi se na izmjene i dopune prostomog plana. Postavlja upit u kojoj je fazi izrada
izmjena i dopuna prostornog plana, te kada sc odekuje donoSenje istog.
Naielnik SIMONIe, pozdravljajuii nazodne, zahvalio se gospodi Jakupec na postavljenim pitanjima
te istaknuo kako je vei vodio razgovor s gospodinom Samsom na tu temu, koji je istaknuo da oni
stavljaju ograde tamo gdje je neophodno, odnosno da je visina vi5a od 3 metra, te ograde nisu
postavljenc rz tih razloga. PrcdlaZe da mu se dostavc ,,najopasnije" lokacije, kako bi se na istima
moglo potencirati postavljanje zaStitne ograde. Takoder, predlaZe ponovni kontakt s gospodinom
Samsom do kaja tl edna kako bi dobio odgovor u vezi iscrtavanja ceste, te taj zadatak preuzima na
sebe.

Sto se tide izrade prostornog plana, naglaSava da i njega zanima u kojom je fazi tzrada Plana s obzirom
da je iztrzet iz istoga, te rijcd prcpuSta v.d. prodelnici Tamari MITTEL.
Gospoala MITTEL objaSnjava da je Nacrt prijedloga Plana dostavljen zamjcniku nadelnika na uvid,
takoder je i Odbor za prostomo uretlenje, planiranje, za5titu okoliSa, stambeno-komunalna i
imovinsko-praura pitanja pogledao isti te je uputio upite izratlivadu izmjena i dopuna Plana. Kada
izradivad obradi upite, iste 6c vratiti i tada 6e Plan biti sprcman za javnu raspravu. Pretpostavlja da ie
sljedcci tjedan bili svc sprcmno za javnu raspraw.
Gospoila TANCABEL, pozdravljajuii nazodne, postavila je tri pitanja opiinskom nadelniku. Prvo
pitanje se odnosi na Put Skolarovo i suhozidc koji ga okruZuju, koji su u lo5cm stanju, te kamenje
ispada i izgleda kao da ic se uru5iti. Istide da su isti na desticama koje se u privatnom vlasni5ttu, te
predla2e da se vlasnikc upozori na sihracrju.
Drugo pitanje je zapravo opaska na rad komunalnog rcdara Opiine Lovran. Gospoda Tancabel iznosi
zakljuaak da isti ,,niSta nc radi" i da ga je u bilo koje doba dana moguie vidjeti na trZnici u kafiiu.
PredlaZe sistematizaciju radnih mjesta, smanjcnje radnog vremena komunalnog redara ili da se za isti
posao uzme novi djelatnik iz uprave, a da se Milanu Skoriiu nade novo mjcsto, tc da mu sc zabrani da
u vrijeme radnog vremcna sjedi u kafiiu.
Treie pitanje vezano jc uz ,,kavez" za sme6e postavljen na parkirali5tu ,,Kod Stolara". Istide da
ugostitelji ne razdvajaju smece, da isto odlaZu i ispred kontejnera, da bacaju ihranu u kontejnere, a da
se ista uop6e tamo ne smije odlagat i smatra daje potrebno ne5to poduzeti po tom pitanju. Smatra da
velik broj stanovnika Lovrana joS uvijek nema uvjete za propisno odlaganje otpada, te da su oni
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trenutno najveii zagadivadi Lovrana, jer smcic odlaZu po sluda. NaglaSava da danas (ietvrtak). nije
pokupljen reciklaZni otpad.

Naielnik SIMONIC konstatira s gospodom Tancabel todno o kojem se djelu puta radi. Istide da bi
komunalni redar trebao iza6i na teren i konstatirati da li isti predstavljaju neku opasnost i upozoriti
vlasnike da saniraju situaciju.
Izncseno u vezi s komunalnim redarom, nadelnik demantira i konstatira da komunalni redar radi svoj
posao, ali ima svoj nadin rada i {eSavanja problema. Istide da je vci razmiSljao o preraspodjcli posla
komunalnog redara i naglaSava daje komunalni redar zapravo redar a ne referent, i da bi bilo dobro da
on samo piSe kazne. Moli nadleZne sluZbe da provjere situacrju te izvijeste o istoj.
Sto se tiie ,,kaveza" za sme6e, smatra da se oni kojima je namijenjen ne drZe uputa. Istide da je
zamjenik nadelnika Toni DruZeta zajedno sa nekim iz Komunalca, uputio ugostiteljima upozorenje da
u spremnike za smeie koji se nalaze u,,kavezu" ne smiju odlagati bio otpad odnosno ostatke hrane.
Svi su morali potpisati upozorenje, kao znak da su upoznati s istim. Naielnik predlaZe da sc oni koji
l<rSe pravila, sankcioniraju na nadin da se njihov spremnik za otpad izludc iz,,kaveza" te da istog drZe
kod sebe u ugostiteljskom objektu. Povladi se pitanje za5to opienito svaki objekt ne drZi svoj spremnik
za otpad, te naielnik ukazuje na to da nekima to lokacija onemoguiava. Nadelnik istide da svaki objekt
koji ima spremnik za olpad u ,,kavezu" ima svoj broj i lokot na svom spremniku, te da se
zakljudavanjem moZe sprijediti da bacaju otpad jedni drugima u spremnike. Takoder, bio otpad,
odnosno ostatke hrane trebale bi odvoziti druge firme (Metis i sl.). Zakljudak jc da je sustav
neadekvatan i da bi trebalo uvesti sustav kaZnjavanja. PredlaZe da se prije svega jo5 jednom apclira na
ugostitelje da otpad moraju adekvatno odvajati.
Sto se tide skupljanja otpada, informacrja je da se sada reciklaZni otpad skuplja utorkom u centru
Lovrana.
Nadetnik istide da je angaZirao odvjetnidko druStvo za poketanje postupka protiv pruZatelja usluge jer
smatra da ne postupaju prema zakonskim odredbama. Takotler je angaiirana hrma da da osvrt na naS

plan gospodarcnja, ali naZalost onjoS nije informiran o stau: savjetodavnog tima.
Gospodin KOROSAK postavlja pitanje vczano uz pripremu turistidke sezone 2020, kako bi se ista
stigla na wijeme pripremiti.
Drugo pitanje, vezano je uz objekt Spajza, jcr je dobivena informacija da je netko donio gratlevinski
materijal pored iste. Pitanje je, je li upisana u katastar/gruntovnicu, u dijem je vlasniSt\u, je li
pomorsko dobro?
NaEelnik SIMONIC ukazuje da je i on dobio informaciju da je netko dorukao neki materijal kod
objekta Spajza, komunalni sektorje upoznat sa situacijom, te ie se iduii dan izvrsiti uvid u istu. Sto se
tide samog objekta, provedenje upis pomorskog dobra na nedemu Sto nije pomorsko dobro, Do sadaje
postojao ugovor o zakupu jarme pow5ine s vlasnicom Spajze. A kako je obj ekt izgorio u sredini
sczone, do sada se nije razmatralo Sto ie se dalje s istom.
Sto se tide priprcme turistidke sezone, istide da je ove sezone napravljeno 7 ili 8 novih ulaza u more na
podrudju Lovrana, te je mnogo plaZa dohranjcno i dohranit 6e se ponovno za sljedeiu sezonu.
Trenutno se radi na projektu plaZe ispod Ville Astre za popravak mula. Sto se tide plaZe Medveja,
postoji problem yezan uz Hemingway bar, koji je radio bez koncesijskog odobrenja, ow sezonu nije
radio ali i dalje svojata objekt koji se nalazi na sredini plaZe te jc za isti zatraLio legalizaciju, koja nece
biti moguia jer se radi o pomorskog dobru. Nagla5ava da postoji projek za uklanjanje objekta, ali se

deka potpora nekog drZavnog tijela. Postoji ideja za novi objekt od 100m2 na srednjem dijelu plaZe.

Sto se tide plaZe Cesara, smatra da je doSlo do velike promjene na istoj, postavljena je mreZa, tuS,
promijenjen je nagib.
Gospodin DUSEVIC postavlja pitanje vezano uz odvoz smeia. Zanima ga koliko se puta tjedno
odvozi smeie. Istide kakoje minimalan broj odvoza smeia lx tjedno po vrsti sme6a.
Naielnik SIMONIC istide kako je podetkom ljeta traZio pojadan odvoz smeia, te nije dobio sluZbeni
odgovor na isti. Putem telefonskom razgovora saznao je da nema dovoljno zaposlenih ljudi kako bi se
odvoz mogao vr5iti vi5e puta tjedno. Ni sam vi5e ne zna kojim se todno danom smeie odvozi.
Gospotla MILJAK postavlja pitanje kada 6e se podeti pla6ati smeie po odvozu.
NaEelnik SIMONIT ukazuje kako to pitanje uopie nije u nadleZnosti op6ine.
Gospoala ISKRr{ postavlja pitanje u vezi intemeta i optidkih kablova.
Nalelnik SIMONIC istide da nije siguran u kojoj je fazi projekt. Dana je suglasnost firmi Rune da
koristi naiu infrastrukturu za provladenje optidkih kablova. Zahvaljuje se na podsjetniku za olu temu,
te ie informirati o toku ovog projekta.
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Kako vi5e nije bilo vijeinidkih pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeda ista je zakljudio i upoznao
dlanovc Vrjeia daje dobio prijcdlog za dopunu dnevnog reda, te predaje rijed nadclniku SIMONICU.
Gospodin SIMONIC upomaje vijcinike da je danas u l6: l9 h od gradonadclnika Grada Kastva
zaprimio prijedlog Sporazuma kojim bi Opiina Lovran na sljedeiem natjeiaju za Urbanu aglomeraciju
potra2ivala neito manji iznos od planiranog, a s obzirom da se radi o iznosima koji premaSuju
vrijednost o kojoj nadclnik uop6e moZe donositi odluku, istu iznosi vijeinicima da se izjasne.
Gospodin PETKOVIa navodi da je po primitku e-maila, isti pogledao, te da mu se kao laiku situacija
ne svida i da ne vidi ni neko upori5te u zakonu zbog kojeg bi se o ovome raspravljalo s obzirom da je
natjeiaj u tijek-u, te je zamolio gospodu JOVIC BAN, kao predsjednicu Komisije za Statut, Poslovnrk i
normativnu dj elatnost, da pogleda e-mail-om zaprimlj enu dokrrmentacij u.
Gospoala JOVIC BAN istide da nijc pobomik ,,gledanja na brzinu", alije isti proudila.
Gospodin PETKOVIC mi5ljenja je da on uopie ne bi raspravljao o prijedlogu Sporazuma, s obzirom
daje natjedaj u tijcku i da nije u redu ,,nagovaranje" da se odustane od novca.
Gospoila MILJAI( postavlja pitanje sto mi kao Opcina dobivamo zatztrat i Sto smo od Urbane
aglomcracije trebali powii i do kada je otvoren natjedaj?
Gospodin PETKOVIC odgovara 19. mil, samo Opatija i mi, za DruStveni dom, brownfild, a to je
obnova zapu5tenih objekata. Grad Kastav sada odekuje da Op6ina Lovran odustane od 1,3 mil., a

Opatija od 1 mil.
Gospotla MITTEL odgovara daje natjeiaj otvoren do 09. listopada 2019. godinc, znadijo5 6 dana.
Gospotla JOVIC BAN nakon Sto je pogledala pristigli rnail, smatra da je potrebno viSe wemena da se
prijedlog pogleda i da se zatraic dodatna pojalnjenja i dodatna dokumentacija, tc je stava da je
preuranjeno da se uopie stavlja na dncvni red i da se donosi ikakav zakljudak. Sa istim se suglasila i

gospoala MITTEL dodaje daje barem potrebno imati neku studiju pripremljenosti projekta.
Gospoila TAI\ICABEL iznosi stav da treba drZati ono Sto nam pripada kao Opiini, a ne dijcliti, jcr ce
nama sve trebati.
Gospodin PETKOVIC istide daje rasprava i dono5enje odluke o Sporazumu nosi moguinost ruSenja
proraduna, a da se za natjedaj pripremamo dugi niz godina.
Gospodin SIMONIT dodaje da se radi o 2,5 - 3 godine.
Gosporla MILJAK podsjc6a Predsjednika Opiinskog Vije6a dajc on taj koji predlaZe dnevni rcd, te
da je on taj koji odluduje u ovom trcnutku.

Gospodin PETKOVIC prcdlaZe dopunu dnermog reda:
Zahtjev Grada Kastva za Sporazumom o odustajanju od sredstava za brownfield investiciju, te dopunu
dnevnog reda daje na glasanje:
Utvraluje se da sa l2 .protiv6' i jednim suzdrianim donesen sljede6i

Zakljutak

Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,.2a") usvojen sljededi

DNEVNI RED
l. Usvajanje zapisnika 24. sjednice Op6inskog vijeda Opdine Lovran
2. Prij€dlog Odluke o pristupanju Opfine Lovran kao osnivata Centru za poljoprivredu i

ruralni razvoj
3. Dono5enje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjeiaju za zamjenu

nekretnina f)pdina Lovran i Soleko - Est d.o.o. Lovran

Ad l. Usvajanje zapisnika 24. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Lovran
Kako sc nitko od vrjeinika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 24. sjednice
Opcinskog vijeia, predsjednik Opdinskog vije6a je zapisnik dao na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen zapisnik 24. sjednice Opdinskog vijeda Op6ine
Lovran.

Ad 2. Odluka o pristupanju Opdine Lovran kao osnivaia Centru za poljoprivredu i ruralni
razloj
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Predsjcdnik Opiinskog vijeia zamolio jc gospotlu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospoila MILJAK, u imc Odbora za prostomo uredenje proditala je zakljudak donesen na 25.
sjednici odrZanoj dana 2. listopada 2019. godine kojim se nadelno prihvaia Prijedlog Odluke o
pristupanju Opiine Lovran kao osnivada Centru za poljoprivredu i ruralni razvoj, uz pri.jedlog da sc na
sjednici Vijcia osiguraju dodatne informacije o aktivnostima i udincima provedenim od strane Centra
na podrudju Opiine Lovran, kao i daljnjim planovima i aktivnostima koje ie se provoditi od strane
Centra i upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo proditao je zakljudak donesen na 24. sjednici
Odbora odrZanoj dana 2. listopada 2019. godine, kojim se prihva6a Prijedlog Odluke o pristupanju
Opiine Lovran kao osnivada Ccntru za poljoprivredu i ruralni razvoj i upuiuje Opiinskom vijciu
Opcine Lovran na razmatranjc iusvajanje.
Gospoala MITTEL istide da su na zahtjev Odbora za prostomo uredenje zatraZene dodatnc
informacijc od strane Ccntra, takoder su pozvani na sjednicu ali nisu bili u mogu6nosti pristupiti. Ali
su se putem e-maila oditovali na upit, tc su naveli aktimosti koje su se odvijale u proteklom razdoblju,
a istijc naknadno podijeljen vije6nicima. Nagla5ava daje do sada Op6ina Lovran bila samo pridruZeni
dlan, a da ta mogu6nost vi5e ne postoji. Svima je poznato da jc Ccntar osiguravao raspodjelu sadnica
gradanima i time su vratili dio uloZenih sredstava. Promjcne koje ie nastupiti tiiu se donoSenja
Sporazuma, jer svi koji Zelc sudjelovati u radu Centra mogu biti iskljuiivo osnivaai. Sto sc tiie
obveza, one ostaju iste, osim obveze pla6anja osnivadkog uloga u iznosu od 5.000,00 kn, te jedinice
lokalne samouprave moraju imenovati svog predstavnika koji bi sa svoj im prijedlozima mogao
pripomoii Ccntru da osmisli aktivnosti koje bi bile korisne za podrudje opiine Lovran.

Predsjednik Op6inskog vijcia zahvalio sc na obrazloZenju ipo ovoj toiki otvorio raspralu.

Gospoda ISKRA istiae da je u Prijedlogu navedena obvcza plaianja jednokratno 5.000,00 kn
osnivadkog uloga te joS 20.000,00 kn.
Gospoita MITTEL i gospodin PETKOVIC nagla5avaju da jc i do sada postojala obveza placanja
20.000,00 kao minimalne godiSnje financijske obveze.
Gospodin SIMONIC naglaSava daje Centar za poljoprivredu i ruralni razvoj ustanova, a ne agencija
preko kojc Opdina nabavlja svc kao Sto je cvijeie, marune itd. Navodi kako je od Odbora kao
savjetodavnih tijcla traZio da razmotrc Prijcdlog, te su isti prihvatili kako je ranije navedeno, te daljnje
odluke prcpuita Vijeiu.
Gospodin PETKOVIC imosi da je detaljno razmotrio Prijedlog, te da osim novdane obveze isti nosi i
obvczu imenovanja strudnog predstavnika.
Gospodin SIMONIa istide dajc do sad bilo l2 osnivada i 5 pridruZenih dlanova.

odluka
Donosi se Odluke o pristupanju Opdine Lovran kao osnivaia Centru za poljoprivredu i ruralni
razvoj.

Ad 3. Dono5enje odluke o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjeEaju za zamjenu
nekretnina Op6ina Lovran i Soleko - Est d,o.o. Loyran
Predsjednik Opiinskog vijcca zamolio jc gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo proditao jc zakljudak doncsen na 24. sjednici
Odbora odrZanoj dana 02. listopada 2019. godine, kojim se prihva6a Prijedlog Odluke kojom se
prihvaia ponuda SOLEKO-EST d.o.o. Lovran, C. 43. I. divizije br. l, OIB 01933434365, zaprimljena
po raspisanom natjedaju za zamjenu neketnina Opdine Lovran od 16. rujna 2019. godine, po
ponudcnoj cijeni od sveukupno 2.811.240,52 kn za neketnine Opdine Lovran i upu6uje Op6inskom
vijecu Opcine Lowan na razmatranje i usvajanjc.
Gospoala MILJAK u ime Odbora za prostorno uredenje proditalaje zakljudak donesen na 25. sjcdnici
odrZanoj dana 2. listopada 2019. godine koj im se prihvaia Prijedlog Odluke kojom se prihvaia ponuda
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Kako se viSe nitko od vijecnika nije javio za raspra\u, Predsjednik Opdinskog vijeda raspraw je
zakljudio tc se pristupilo glasanju.
Utvrduje se da je jednoglasno ( 13 ,,2t") donesena sljededa



SOLEKO-EST d.o.o. Lowan, C. 43. I. divizije br. 1, OIB 01933434365, zaprimlj ena po raspisanom
natjcdaju za zamlents nekretnina Opiine Lovran od 16. rujna 2019. godine, po ponudcnoj cijenr od
sveuk-upno 2.811.240,52 kn za neketnine Opiinc Lowan i upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran
na razmatranje i usvajanje.
Uvodno obrazloZenje dao je naielnik SIMONIa. Podsjeia da je tijekom godina Opiina Lovran
kupovala suvlasnidke udjele u zgradi kod nogometnog igrali5ta, i tu zgradu namijenila za rzgradnju
novog druStvenog doma. Projekt se oduZio zbog razliditih namjena zgrada koje je ista imala. Prostor je
bio povj eren Stubici, no nije nastavila obavljati poslove. Sada je dobivcna nova mogudnost za
izgradnju ,,Novog druStvenog doma" prijavom na natjedaj ,,Revitalizacija brownfield lokacija Urbanc
aglomeracije Rijeka", namijenjen za financiranje projekata obnove napuStenih podrudja, zemlji5ta,
nekretnina. Za potrebe prijave na natjedaj izraden je projekt uretlenja za srednji objekt, ali se pojavio
problem suvlasniStva. Da bi se mogla poludi natjedajna sredstva, moramo biti iskljudivi vlasnici na
predmetnim neketninama i zbog toga je proveden natjedaj. Zakljudenjem ovog posla stckla bi sc
nekretnina od 700 m2, wijednosti oko 8 mil. kr. Navodi kako je projekt voden wlo paZljivo, kao i
procjcne neketnina. Postoje dvije opcrje: prihvatiti zamjenu i i6i na natjedaj ili odbiti i snositi
posljedice zbog odustajanja od europskih sredstava.

Gospoila ISKRA postavlja dva pitanja, zanima ju moZe li se uop6e tvrtka koja je u predstedaju javiti
na nadedaj, te tko je predloZio kojc ie se neketninc na6i u predmetu zamjene?
Gospodin SIMONIC istide da firma SOLEKO - EST nije u predstedaju, predstedajni postupak je
pravomoino okondan u svibnju. Postoji propusl od stranc sudskog registra koji nije od svibnja proveo
rjeSenje o obustavi prcdstedajnog postupka, koje je pribavljeno i urudeno vijednicima na uvid. Sto se
tide predmetnih nckctnina, napravljcn je popis nekretnina koje su u vlasni5ttu op6ine, takodcr je
postojala todka Upravljanje ncketninama u vlasni5tr.u Opiine Lovran, tcmcljem koje je donesena
Odluka o upravljanju neketninama u vlasniStlu Opiine Lovran, u okviru kojc su odredene nekrelninc
koje nemajujavnu funkciju i trenutno ne nose prihode, te su kao takve pogodne za prodaju.
Gospodin KOROSAK konstatira da mu vezano uz ovu temu smetaju konstantne nepoznanice kao Sto
je hipoteka, nedostatak materijala zbog kojih Odbori nisu mogli pravovaljano odludivati o ovoj temi,
konadna cijena projckta, te da li ovaj projekt utjede na poslovnu zonu Lovran.

Konstatira se da je sjednicu u 18,29 napustila vijetnica MILJAK pa Vijete s l2 vijetnika nastavlja s
radom.

Gospoala ISKRA postavilaje pitanje spada li zgrada pod konzervatorsku zaStitu?
Gospodin SIMONIa odgovara da zgrada ne spada pod konzervatorsl:u za5titu.
Gospodin MARIJANAC postavlja pitanje Sto ie se dogoditi s natjedajem u sludaju komplikacqa
vezanih uz hipoteku ili steiaj firme SOLEKO EST d.o.o.?
Gospodin SIMONIC odgovara da zbog toga postoje ugovori, koji su dvostruko obvezuju6r, tc
nagla5ava da su za ugovore yezanc tz ove postupke zadulcni odvjetnici koji imaju osiguranje preko
komorc u sludaju problema.

Kako se viie nitko od vijeinika nrje javio za raspra\n, Predsjednik Opdinskog vijeda raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
Utvrduje se da je vedinom glasova ( l0 ,,za",2,,suzdrian") donesena sljededa

Odluka

273512987 dijela k.i. 7l8l/1, painjak od 2987 m2, upisane u zk.ul. 955 k.o. TuliSevica, u
naravi dio nekretnine od2735 m2, u zoni mjesovite namjene - preteZito stambene, i

5

Prcdsjcdnik Opiinskog vijeia po ovoj todki otvorio jer raspravu.

1. Prihvada se ponuda SOLEKO-EST d.o.o, Lovran, C. 43. U. divizije br. 1, OIB
01933434365, zaprimljena po raspisanom natjeiaju za zamjenu nekretnina Op6ine Lovran od
16. rujna 2019. godine, za zamjenu nekretnina i to:



2771979 dijela k.i. 7l82, 5uma od 979 m2, upisana u zk.ul. 995 k,o. TuliSevica, u naravi
dio nekretnine od 277 m2, u zoni u mjeiovite namjene - preteZito stambene, obje u
vlasniStvu Op6ine Lovran, po ponuilenoj cijeni od sveukupno 2.811.240,52 kn za
navedene suvlasniike udjele,
ZA

Zamjena nekretnina vrsi de se po principu ,,vrijednost za vrijednost,,, uz obvezu pladanja
razlike u vrijednosti nekretnina i urjet da odabrani ponuditelj sam realizira brisanje tereta na
nekrctnini.

Podredno, pla6anje razlike u vrijednosti nekretnina moZe se izvriiti nakon primitka i
sukladno oiitovanjima hipotekarnih rjerovnika upisanih na suvlasniikom dijelu k.i.230/15 k.o.
Lovran.

U tom sluiaju, isplata razlike u vrijednosti nekretnina izvrSit (e se iskljuiivo
hipotekarnim ljerolnicima do iznosa koje, sukladno svom oiitovanju, potraiuju, dok de se
razlika do ukupnog iznosa potraiivanja pojedinog hipotekarnog vjerovnika, namiriti
prijenosom hipoteke na predmetne nekretnine u vlasniStvu Opdine Lovran, ako je to u skladu s

oiitovanjem hipotekarnih rjerovnika, te ukoliko se na taj natin omogudi brisanje svih upisanih
tereta.

2. Ovla56uje se Opdinski naielnik Opdine Lovran da u skladu s uvjetima Natjeiaja s

odabranim ponuditeljem zakljuii Predugovor, a po ispunjenju uvjeta iz Predugovora i konaini
ugovor o zamjeni nekretnina.

Kako nitko od prisutnih vijeinika viSe nijc imao pitanja, Predsjednik opdinskog vijeda, zahvalio se
svima na radu Vije6a iu 18,35 sati zakljudio 25. sjednicu Opiinskog vijeia Opiine Lovran.

Vijeinicima jc uruden Zapisnik 21. sjednice odbora za medunarodnu suradnju kako bi na wijeme
dobili potrebne informacij e.

Dovrieno u 18.35 sati.

Zapisniiar:
Marina GrubeSi6

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav Petkovi6

Orjerovitelji zapisnika

Elvira Jovid Ban

Patricia Jakupec

6

55/100 dijela, k.i.,230/15 zagrada od 631 m2, upisane u zk.ul. 1694 k.o. Lovran, etaZno
vlasni5tvo (E-l), u naravi poslovi prostor br. l, oznaien zelenom bojom, ukupne
povr5ine 644,52 m2, u vlasni5tvu SOLEKO-EST d.o.o. 43. Istarske divizije 1, Lovran, po
cijeni od ukupno 5.200.000,00 kn.


